

BALLET HAWAII

Summer Intensive 2020 Application Form Dates July 20 –August 9, 2020

2020 年暑期密集课程申请表 2020 年 7 月 20 日-8 月 9 日

Please also include a headshot and photo in 1st arabesque with your DVD audition (no longer than 10 minutes) of basic barre, center, adagio, pirouettes, petit and grand allegro. Women are to wear pointe shoes for center work if you are en pointe. This DVD audition is required for applicants other than Ballet Hawaii students. DVD auditions are due by February 1, 2020 along with your \$30 application fee. Please make your check out to Ballet Hawaii.

Mail to: Ballet Hawaii, 777 S. Hotel St. Suite 101, Honolulu, Hawaii 96813, Attention: Pam Taylor Tongg
Phone: (808) 521-8600 Fax: (808) 521-0383

申请材料请提交：头部特写肖像照、第一阿拉贝斯克（1st arabesque）舞姿照，面试用 DVD 舞蹈录像（10 分钟以内），DVD 应包括 basic barre, center, adagio, pirouettes, petit and grand allegro 等舞姿。女生如果是 en pointe, 需要穿足尖鞋。非 Ballet Hawaii 学员必须提交面试用 DVD。DVD 以及 30 美元报名费提交截止期为 2020 年 2 月 1 日。支票请写明 Ballet Hawaii。

邮寄地址：Ballet Hawaii, 777 S. Hotel St. Suite 101, Honolulu, Hawaii 96813, Attention: Pam Taylor Tongg
Phone: (808) 521-8600 Fax: (808) 521-0383

Please Print: 请用正楷填写

Student's Name: _____ Age: _____ Birth date: _____
学生姓名 年龄 生日

Mailing Address: _____
邮件地址

City: _____ State: _____ Zip: _____
城市 州、省市 邮编

Academic School: _____ Grade: _____
在学学校 年级

Student Email address: _____
学生电子邮箱

Years of training: _____ Ballet School(s): _____
学习芭蕾年限 芭蕾学校

Teachers: _____
教师

Are you attending BH summer session or a ballet summer session somewhere else? yes___no___
你参加 Ballet Hawaii 夏季课程 or 其他学校的夏季课程? 是 否

Other Summer Intensive/s? Please list: _____
其他夏季密集课程? 请列出

Mother's name: _____ Guardian: _____
母亲姓名 监护人

Address: _____
地址

Business Company Name _____ E-mail address: _____
工作单位 电子邮箱

Phone: Home: _____ Cell: _____ Work: _____
电话 家 手机 工作

Father's name: _____
父亲姓名

Address: _____
地址

Business Company Name _____ E-mail address: _____
工作单位 电子邮箱

Phone: Home: _____ Cell: _____ Work: _____
电话 家 手机 工作

Other contact name: _____ Relationship: _____
其他联系人姓名 关系

Phone: Home: _____ Cell: _____ Work: _____
电话 家 手机 工作

(Final class placement will be determined by teacher's review on the first day.)
(最终课程等级由教师第一天面试决定)

\$1700.00 for 3 weeks for the Advanced and Intermediate Level. \$975.00 for 3 weeks for the Young Dancers' level. No daily rate. \$500.00 non-refundable deposit for Adv/Int & \$300 for the Young Dancers' level due on February 15, 2020. Final payment due May 1, 2020. Once you have been accepted, your tuition will be posted to your account and you will be able to pay online through our secure system. An additional production fee will be charged according to your role if cast in the summer production.

高级与中级班三个星期: \$1700. 低年龄班三个星期\$975。不接受按日付费。高级、中级班押金\$500, 低年龄班押金\$300, 押金提交截止日 2020 年 2 月 15 日, 押金提交后概不退还。最终学费提交截止日 2020 年 5 月 1 日。你的申请被接受后, 学费金额将公布在你的账户上, 你可以通过在线付费系统网上支付。如果参加暑期表演项目, 额外表演费用将根据所扮演角色确定。